
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 8. januar 2013 kl. 19.00 

 

Fraværende: Pernille, fraværende uden afbud: Svend Åge.  

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 4. december 2012 blev godkendt.  

 

1. Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet. John bekræftede, at DBU og Anlægs-

fonden har bevilget et beløb til opførelse af en multibane ved KHIF´s fodboldbaner. Det medførte 

en debat om, hvorvidt der er behov for at vi etablerer multibane, i umiddelbar nærhed af denne? 

Lars arbejder videre på en løsning vedr. et hegn der er opført udenfor skel. Der var debat omkring 

sanktionsmuligheder, hvis enkelte beboere ikke følger evt. påbud fra bestyrelsen. I grove tilfælde vil 

Århus kommune og/eller Hegnssynet blive inddraget. Der skal laves forslag til en ændring i vores 

ordensreglement vedr. parkering. John udfærdiger et oplæg. Penge til reetablering af flisebelagte 

stier kan ikke umiddelbart hentes i vejfonden iflg. vores vedtægter. Peter vil lave et oplæg til et 

ændringsforslag til vores vedtægter, således at belægning og kloakrenovering kan betales via 

vejfonden, som muligvis ønskes ændres til en infrastruktur-vedligeholdelses-fond.  

 

2.  

Bentes bunke. Der skal udarbejdes nye ArbejdsPladsVurderinger og handleplaner. Niels sender 

oplæg til Bente, som ordner det praktiske. Elværktøj og kompressor bliver efterset.  

 

3. 

Orientering fra formanden. Vores John Deere havemaskine holder ofte stille pga. defekt. Den er 

meget slidt og bør udskiftes. Niels indhenter tilbud på køb af en ny, tilsvarende maskine. Peter 

undersøger de sidste års reparationsudgifter på den eksisterende. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter eftersender regnskabsårets 3. kvartal pr. mail. Lønsumsafgiften stiger 

som følge af skattereformen. Bente undersøger ved revisor. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge fraværende. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John følger op på verserende sager og tager 

sig af nye beboerhenvendelser. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Ingenting. 

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. Ingenting. 

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting.  

 

10. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille fraværende. Den 5-årige kontrakt på legepladsinspektion 

er udløbet pr. 1/1-13. Bente indhenter pris på fornyelse. 

  

11.  

Eventuelt. De bestyrelsesmedlemmer der er på valg i år, skal overveje om de ønsker at genopstille. 

Der er flere steder i området uden gadelys. Bente kontakter Energi Midt. Næste bestyrelsesmøde 

afholdes tirsdag, d. 5. februar 2013. Referent: Bente Jensen 


